
 

SKOLEBESTYRELSEN 

SNEJBJERG SKOLE 

Tirsdag d. 20. februar kl.:17.00 -19.30 

STED: Mødelokale C ved administrationen  

Fmd. initialer: MF 

Til stede: 
Niels Røjkjær Dalmose (ND) 
Birgit Torbøl Beenfeldt (BB)  
Carsten Keller Hansen (CH) 
Monika Bukhave Fruergaard (MF) 
Camilla Munk Brahms (CB) 
Olga Cyganova (OC) 
Sebastian Markdanner Flæng (SMF)  
Henrik Kokholm (HK) 
Vibeke Buskbjerg (VI) 
Bjørn Kirkegaard (BK) 
Lillian Krarup (LI) 
Elevrådet: Marie og Mira 
 
Afbud: Marianne Bach Jørgensen (MJ), 
Carsten Keller Hansen (CH) 
Elevrådet: Marie og Mira 
Fraværende:  

 
 
 
 

1. Temadrøftelse (30 min):  
Skærmbrug i skole og SFO 
 
Drøftelse  
 
Bilag: svar på spørgsmål fra årgangsteams 

Der har fra skolebestyrelsens side været et ønske om at 
drøfte, hvorvidt der skulle være et princip i forhold til 
skærmbrug i skoletiden/spisepauserne. 
Der har været en undersøgelse af brug af skærm i pauserne 
på hver enkelt årgang, som har anledning til drøftelse i 
skolebestyrelsen. 
Der ligger en bekymring fra skolebestyrelsen, hvordan man 
benytter sig af medier i forbindelse med elevernes 
spisepauser. 
Skolebestyrelsen er nysgerrig på hvilke andre redskaber der 
kunne benyttes didaktisk i forbindelse med elevernes 
spisepauser. Dette vil foregå i samarbejde med lærerne, 
Hvordan kan man skabe ro til spisningen samtidigt med at 
man ikke skruer op for stimuleringen der er tilfældet gennem 
skærmpræsentation Ultra Nyt, Disney, DR – ultra. 
Skolebestyrelsen har hentet inspiration fra ”Princip for 
skærmbrug og digitale enheder” fra Søndersøskolen og andre 
skoler, som vil kunne give grundlag til at udarbejde et lokalt 
princip for Snejbjerg Skole. 
Dette vil blive sat i proces. Monica og Lillian laver et udkast 
afventer yderligere tilbagemeldingerne fra lærerne. 
Lillian giver en tilbagemelding til lærerne. 

2. Elevrådet. (10 min) 
 
Nyt fra elevrådet. 
 

 
Intet nyt fra elevrådet. 



3. Høringssvar juniormesterlære (15 min) 
 
Bilag: Er sendt ud på Aula 

Skolebestyrelsen er bekymret i forhold til etableringen af lokal 
juniormesterlærerordning på Snejbjerg Skole. Det er svært for 
skolebestyrelsen at kunne se, at der vil kunne etableres et 
kvalitativt tilbud lokalt i Snejbjerg ud fra de præmisser, som er 
til stede for nuværende. 
Der bliver fra skolebestyrelsen udarbejdet et svar som vil 
bære præg af bekymring for et lokalt initiativ på Snejbjerg 
Skole. Dette vil blive sendt ud til gennemsyn til bestyrelsen. 
Deadline er d. 25. marts. 

Pause (15 min) 
 

 

4. Skoleårets planlægning (20 min) 
Timebanken 
Planlægningskalender 
Ansættelse 
 

Lillian gennemgik hvad det forventelige elevtal vil være for 
skoleåret 25/26 på Snejbjerg Skole. 
Der er aktuelle udfordringer i forhold til antal klasselokaler. 
Skolen er derfor i proces i samarbejde med kommunen i 
forhold til at etableringen og økonomi. 
  
Bjørn gennemgik hvilke overvejelser, der er i spil i forbindelse 
med forpligtigelsen af timebanken for Snejbjerg Skole for 
kommende skoleår. 
Lillian orienterede om det aktuelle behov på ansættelser på 
henholdsvis pædagoger og lærer til Snejbjerg Skole. 
Der bliver etableret et ansættelsesudvalg fra Bestyrelsen. 
Carsten og Camilla er med i udvalget. 

5. Skoleudviklingssamtalen (15 min) 
 
Information om skoleudviklingssamtalen 
 

Lillian gennemgik for Skolebestyrelsen det Power Point, som 
var drejebogen for skoleudviklingssamtalen.  
Oplevelsen på skoleudviklingssamtalen var meget positiv.  

6. Referat, siden sidst, orientering og 
meddelelser (20 min) 
 
- Personalenyt 
- Økonomi SFO og skole 
- Siden sidst SFO og skole 
 
Bilag:  
Økonomioversigter skole og SFO tilsendes 
 

Bjørn orienterede på den aktuelle økonomiske situation for 
Snejbjerg Skole & SFO. 
 



7. Eventuelt. (5 min) 
Tilbagemelding fra mellemtrinnet vedr. 
klippedag 
 

Lillian kom med en tilbagemelding fra mellemtrinnet vedr. 
klippedag.  
Skolebestyrelsen tager punktet op til næste gang, hvor der 
bliver besluttet hvilken retning man vil gå omkring 
mellemtrinnet og klippedag. 
Camilla orienterede om en forældrehenvendelse omkring 
bekymring af rengøring på skolen. 
Skolebestyrelsen overvejer hvordan man aktivt kan skabe 
større opmærksomhed for alle at tage ansvar til at holde 
skolen ren. 
Denne opgave vil Skolebestyrelsen gerne have hjælp med fra 
elevrådet. 
Olga orienterede omkring mulighed for frugtordning, 
Dette giver desværre for mange udfordringer forbundet med 
sådan en mulighed på Snejbjerg Skole. 
Der er kommet en invitation fra Engbjerg Skole om 
Samskabelse af ”Engbjerg Outdoor” d. 23.04.25. 
Denne invitation vil blive hængt op til på skolen for at skabe 
eventuelt interesse til deltagelse. 

8. Næste møde. 
 

Onsdag d. 23. april kl. 17.00-19.30 
 

 


